
Jaarplan 2022 van Vrienden van Odion, FGZW en SWP  

Algemeen 

Het bestuur van Vrienden van Odion, FGZW en SWP komt in principe zesmaal per jaar (februari, april, 
juni, augustus, oktober en december) bijeen. Elke vergadering is er (digitaal) contact met Leona Koster 
van 2MakeItHappen om de voortgang van de ingediende projecten te bespreken en af en toe met Tonia 
Vervoort om de bungalows 227 en 228 te bespreken. 

=> Het bestuur moet nog vaststellen op welk tijdstip (’s avonds?) en welke locatie bijeengekomen zal 
worden. 

Dit jaarplan is ingedeeld in: 

• Algemene ontwikkelingen 

• Ontwikkelingen FGZW 

• Ontwikkelingen SWP 

• Ontwikkelingen Vrienden van Odion 

• Bestuursleden 

Algemene plannen 

• De Website  
=> De website zal nog verder worden ontwikkeld.   

• Samengaan FGZW en SWP.  
=> In 2021 is besloten om de twee fondsen te weten FGZW en SWP samen te voegen. In 2022 zal 
dit verder opgepakt worden o.a. met een beleidsdocument en met het opstellen van een nieuw 
statuut. 

• Toepassing van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR).  
=> Omdat onze stichtingen ook vallen onder de nieuwe wet, zullen de veranderingen die nodig 
zijn, uitgewerkt worden. Dit zal ook betrekking hebben op onze statuten, maar ook zullen enkele 
bestuursreglementen uitgewerkt moeten worden.  
Omdat de samenvoeging van de FGZW en SWP ook statutaire gevolgen zal hebben, zal dit 
tegelijkertijd worden verwerkt. 

• => Het bestuur heeft behoefte om meer contact met Odion te hebben. Er zijn veel 
ontwikkelingen die aandacht vragen zoals mogelijk het nieuwe verhuursmodel van de 
bungalows, aandacht binnen Odion voor de verhuur van de bungalows en aandacht voor het 
vergroten van de bekendheid binnen Odion voor het indienen van 2MakeItHappen projecten. 
Daarnaast heeft het bestuur behoefte aan een vaste contactpersoon binnen Odion.  

Ontwikkelingen FGZW 

• Bungalows 227 en 228 
 
Verhuurbeheer en onderhoudsbeheer 
=> Ter verbetering van de bezettingsgraad van bungalow 227 worden twee acties uitgevoerd 
- in samenwerking met Odion wordt op de website Vrienden van Odion en op de website van 
Odion aandacht besteed aan de verhuurmogelijkheden van bungalows 227 en 228. Deze actie 
kan worden uitgevoerd als er meer duidelijkheid is over het verhuurmodel van de bungalows (zie 
actie twee) 
- na contact met Roompot is gebleken dat een garantieregeling voor bungalow 227 mogelijk is. 
De volgende stap is om meer zicht te krijgen op de consequenties van het onderbrengen van 
bungalow 227 in de garantieregeling, te denken valt het updaten van het interieur, 
onderhoudskosten, de drempel voor verhuur aan onze doelgroep en invloed van bestuur (en 
afgeleiden) op verhuur. 
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Dan zal het bestuur een beslissing nemen over het verhuurmodel, inclusief een bijdrage aan 
verhuur van de doelgroep en de betrokkenen op de hoogte stellen.  

=> Het onderhoud van de bungalows 227 en 228 zal ook in 2022 een voortdurende zorg voor het 
bestuur zijn. Extra aandacht zal er zijn voor de conditie van de betimmering aan de buitenkant  

=> FGZW blijft lid van het Platform Marinapark Volendam en een bestuurslid zal (zoveel mogelijk) 
de vergaderingen bezoeken. 

SWP 

=> In 2022 zal er weer € 5000 beschikbaar worden gesteld voor ‘goede doelen’. De bestuursleden kunnen 
organisaties e.d. aandragen voor een bijdrage uit SWP.  

=> Met de Speeltuinvereniging De Speelkraam in Purmerend zal verder gezocht worden naar 
mogelijkheden om een bijdrage te leveren aan speeltoestellen voor kinderen met een beperking.  

=> De mogelijkheid om spontaan aangeleverde aanvragen voor bijdragen te honoreren blijft natuurlijk 
ook mogelijk.  

Vrienden van Odion 

Eenmaal in de twee maanden worden er met Leona Koster van 2MakeItHappen projecten die een afvraag 
hebben ingediend, besproken.  

=> Om de bekendheid van Vrienden van Odion en de mogelijkheden om een aanvraag in te dienen te 
vergroten en de financiële positie zullen de acties met 2MakeItHappen, zoals een Roadshow, Support 
actie en het donateurschap, opgepakt worden 

 

Bestuursleden 

Bestuurslid Leo Geldof zal in de loop van 2022 het bestuur verlaten. Leo heeft al een opvolger 
voorgesteld, maar na een paar vergaderingen bijgewoond te hebben, heeft zij laten weten van de 
bestuursfunctie af te zien.  

=> Werving van nieuwe bestuursleden is een actiepunt 

Daarnaast is uitbreiding gewenst om het bestuur aan te vullen met iemand met een financiële 
achtergrond. Inmiddels heeft zich een kandidaat gemeld. 

 

 


